

# Historical Papers Communications historiques



## Robert Craig Brown

Volume 15, Number 1, 1980

Montréal 1980

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/030846ar>

DOI: <https://doi.org/10.7202/030846ar>

[See table of contents](#)

### Publisher(s)

The Canadian Historical Association/La Société historique du Canada

### ISSN

0068-8878 (print)

1712-9109 (digital)

[Explore this journal](#)

### Cite this document

(1980). Robert Craig Brown. *Historical Papers / Communications historiques*, 15(1). <https://doi.org/10.7202/030846ar>

All rights reserved © The Canadian Historical Association/La Société historique du Canada, 1980

This document is protected by copyright law. Use of the services of Érudit (including reproduction) is subject to its terms and conditions, which can be viewed online.

<https://apropos.erudit.org/en/users/policy-on-use/>

**Érudit**

This article is disseminated and preserved by Érudit.

Érudit is a non-profit inter-university consortium of the Université de Montréal, Université Laval, and the Université du Québec à Montréal. Its mission is to promote and disseminate research.

<https://www.erudit.org/en/>

## ROBERT CRAIG BROWN



Robert Craig Brown is Professor of History at the University of Toronto. After graduating from the University of Rochester, he took his graduate degrees at Toronto and taught at the University of Calgary. He returned to Toronto in 1964 and later served as Director of Graduate Studies and Associate Chairman of the Department of History. In 1977 he was awarded an Isaac Walton Killam Senior Research Scholarship. He has written numerous historical essays and is a former editor of the *Canadian Historical Review*. He is the co-editor of *Confederation to 1949* and *The Canadians, 1867-1967*, co-author of *Canada Views the United States and Canada, 1896-1921: The Nation Transformed*, and author of *Canada's National Policy, 1885-1900* and a two volume biography of *Robert Laird Borden, 1954-1937*.

\* \* \* \* \*

Robert Craig Brown est professeur d'histoire à l'université de Toronto. Après avoir fréquenté les universités de Rochester et de Toronto, il enseigna à l'université de Calgary. Il revint à Toronto en 1964 et occupa les postes de directeur des Etudes supérieures et directeur adjoint du département d'histoire. En 1977, on lui décerna la bourse Isaac Walton Killam Senior. Auteur de plusieurs essais historiques et ancien rédacteur de la *Canadian Historical Review*, il est également le co-rédacteur de *Confederation to 1949* et *The Canadians 1867-1967*, le co-auteur de *Canada Views the United States and Canada, 1896-1921: The Nation Transformed* de même que l'auteur de *Canada's National Policy, 1885-1900* et *Robert Laird Borden, 1854-1937*, une biographie en deux volumes.